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                                                                                       Krobia, dnia 28 czerwca 2017 r. 
 

 

                                         P R O T O K Ó Ł    Nr   XXXIV/2017 
 

                                   z   XXXIV sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

w dniu  26 czerwca 2017 r. w ZSOiZ w Krobi     

========================================================= 

                   godzina rozpoczęcia:    13.00 

                   godzina zakończenia:   14.00 

                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 15 radnych.   
 

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

     1.    Listwoń Michał               - Zastępca Burmistrza 

     2.    Szablewska Katarzyna    - Skarbnik Gminy     

                   3.   Agnieszka Michalak        - radca prawny 

                   4.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                   5.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    

 

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Kubiak. 
     

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji. 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

a) zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Niepart,   

b) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla linii elektroenergetycznej 

110 kV przebiegającej przez obręby ewidencyjne: Chwałkowo, Potarzyca i 

Posadowo, 

c) przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Krobia Centrum – Tereny Usług Publicznych,  

d)  zmiany Uchwały Nr XXVII/239/2016 Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia                        

28 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej  Gminy Krobia  na lata 2017 - 2028, 

e) zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2017. 
 

          9.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
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      10.  Wolne głosy i wnioski. 

      11.  Zakończenie. 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, sołtysów, pracowników Urzędu oraz pozostałych 

zaproszonych gości.  

Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 14 radnych,  nieobecny 

radny L. Włodarczyk, wobec czego sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.  

     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad 

sesji.                                                            

     Ad. 3 Przyjęcie protokołu  z XXXIII sesji.  

     Protokół z XXXIII sesji przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych.  

     Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.       

     Z-ca Burmistrza : na poprzedniej sesji udzielono odpowiedzi na bieżąco podczas obrad , nie 

wpłynęły żadne odpowiedzi na skierowane interpelacje.   

     Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych. 

      J. Mikołajczak : 1. Drogi w Chwałkowie i Rogowie są bardzo zniszczone, wymagają 

kolejnego remontu. Kilka dziur zostało załatanych, lecz nadal stan tych dróg                                    

jest katastrofalny, szczególnie bardzo znaczne ubytki w jezdni są w miejscowości                      

Rogowo. Proszę o interwencję do zarządcy drogi o ich naprawę.                                                             

2. Na skrzyżowaniu w Rogowie w kierunku Chwałkowa postawiony został cokół, na 

którym postawiono tablicę upamiętniającą czyn społeczny, który miał miejsce w 1948 roku. 

W czynie społecznym wykonano naprawę pierwszego odcinka drogi w kraju.  Cokół tej 

tablicy jest bardzo popękany, wymaga naprawy. Proszę o skierowanie do Starostwa 

Powiatowego o wykonanie naprawy tej tablicy z uwagi na jej lokalizację przy drodze 

powiatowej.                                                                                                                                                      

P. Wajnert : interpelacja dotyczy ul. Powstańców Wielkopolskich, gdzie na odcinku                      

tej drogi nasadzono drzewa, które już uschły. Proszę o skierowanie do zarządcy drogi                        

o ich usunięcie i nasadzenie nowych, lecz nie tak jak poprzednio w przypadku cyprysów, 

których nie uzupełniono.    

      G. Skrobała : 1.  Drogi powiatowe niedawno były naprawiane, a pojawiły się już                        

kolejne ubytki na tych odcinkach. Zwracam się z zapytaniem, czy Powiat będzie jeszcze                                

w najbliższym czasie naprawiał te ubytki, czy dopiero w okresie                                        

jesiennym?  Niewyobrażalnym  jest w okresie letnim jeździć po takich drogach.                              

W szczególności na zakręcie w kierunku cmentarza                                                                                                            

2. Prośbą aby na nawo powstałym boisku w Nieparcie umieścić chociaż trzy kosze                           

na śmieci. Rozgrywają się tym mecze i takie koszy byłby niezbędne dla utrzymania 

porządku tego obiektu.   
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     Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach  podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym.   

08-11.06 – wraz z radnymi: Krzysztofem Perdonem, Lechem Bemem, Mariuszem Dudą, 

Renatą Szulc przebywaliśmy z wizytą studyjną w gminie Revfulop na Węgrzech. 

12.06 – wraz z radnymi: Mariuszem Dudą i Hieronimem Urbańskim uczestniczyłem                      

w konsultacjach społecznych Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Krobia                      

na lata 2015-2022. 

13.06 – uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia 

Unia Gospodarcza Regionu Śremskiego – Śremski Ośrodek Wspierania Małej 

Przedsiębiorczości. 

18.06 – wraz z radną Renatą Szulc uczestniczyłem w uroczystości jubileuszu 50-lecia 

działalności Ochotniczej Straży Pożarnej w Potarzycy. 

21.06 - odbyło się wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Miejskiej w Krobi w celu 

analizy projektów uchwał na 34. sesję Rady Miejskiej w Krobi i omówienia spraw 

bieżących.22.06 – radna Genowefa Skrobała uczestniczyła w uroczystości pożegnania 

gimnazjalistów z Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Krobi.                                                         

26.06 – odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy w celu wydania opinii 

do projektów uchwał na 34. sesję Rady Miejskiej w Krobi.                                                                       

26.06 - odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu w celu analizy projektów uchwał                              

na 34. sesję Rady Miejskiej w Krobi.                                                                                                        

Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie przedstawił  Z-ca Burmistrza Krobi, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu.   

     Ad. 8 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:                                                                         

a) zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Niepart. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Sekretarz Gminy K. Szablewska.                            

Uchwałę Nr  XXXIV/291/2017  Rady  Miejskiej   w  Krobi   z dnia 26 czerwca 2017 r.                 

w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Niepart; przyjęto 

jednomyślnie, głosowało14 radnych. 

b) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla linii elektroenergetycznej 

110 kV przebiegającej przez obręby ewidencyjne: Chwałkowo, Potarzyca i Posadowo. 

Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Kierownik Referatu Planowania                                

Przestrzennego M. Krzyżostaniak.       

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański: komisja obradowała                   

w dniu 26.06.2017 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr XXXIV/292/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 czerwca 2017 r.                          

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla linii 

elektroenergetycznej 110 kV przebiegającej przez obręby ewidencyjne: Chwałkowo, 

Potarzyca i Posadowo; przyjęto większością głosów 13 za, 1 wstrzymujący (R.Szulc), 

głosowało14 radnych. 

Na salę obrad przybył radny L. Włodarczyk.  



4 
 

c) przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Krobia Centrum – Tereny Usług Publicznych.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu                                                   

Planowania Przestrzennego M. Krzyżostaniak.                                                                                                  

Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa   H. Urbański: komisja obradowała w dniu 

26.06.2017r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                                                

Uchwałę Nr XXXIV/293/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 czerwca 2017 r. w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Krobia Centrum – Tereny Usług Publicznych; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało15 radnych. 

d)  zmiany Uchwały Nr XXVII/239/2016 Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia 28 grudnia 

2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Krobia  na 

lata 2017 – 2028. 

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik                                                      

nr 2 przedstawiła  Sekretarz Gminy K. Szablewska.                                                                                                          

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała                                                

w dniu 26.06.2017 r. i po analizie projektu uchwały zaopiniowała                                          

pozytywnie jednogłośnie, przy obecności 7 członków komisji.                                                                             

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednogłośnie, głosowało 15 radnych.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

Uchwałę Nr XXXIV/294/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 czerwca 2017 r.                        

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVII/239/2016 Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia                           

28 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Krobia  

na lata 2017 - 2028, przyjęto jednomyślnie, głosowało15 radnych. 

e)  zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2017.                                                                                                                                     

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik nr 3 przedstawiła 

Sekretarz Gminy K. Szablewska.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała w dniu 26.06.2017 r.                            

i po analizie projektu uchwały i autopoprawki zaopiniowała pozytywnie                                  

jednogłośnie przy obecności 7 członków komisji.                                                                                                                               

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednogłośnie, głosowało 15 radnych.                                                 

Uchwałę Nr XXXIV/295/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 czerwca 2017 r.                           

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2017; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało15 radnych. 

               Ad. 9 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

  Z-ca Burmistrza : odpowiadając rademu J. Mikołajczakowi odnośnie napraw dróg                       

w Chwałkowie i Rogowie, skierujemy zapytanie do zarządcy dróg powiatowych,  podobnie 

jak interpelowała pani radna G. Skrobała w sprawie remontów na drogach powiatowych. 

Odnośnie naprawy tablicy upamiętniającej czyn społeczny, to zostanie sprawdzone w jakim 

to jest pasie drogowym i skierowane zostanie pismo w sprawie renowacji cokołu.  
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  Odpowiadając radnej P. Wajnert to również skierujemy  do zarządcy drogi wojewódzkiej 

stosowne pismo o usunięcie i nasadzenie nowych drzew.  

  Odnośnie prośby pani G Skrobały o zamontowanie  koszy na boisku w  Nieparcie to 

sprawdzimy temat i udzielimy odpowiedzi.  

  Ad.10 Wolne głosy i wnioski.                                                                                                                       

J. Mikołajczak :   pas drogi pomiędzy drogą a dworcem kojowym w Krobi zakrywa bardzo 

wysoka trawa uniemożliwia bezpieczny przejazd. Uważam, że należy teren ten 

uporządkować.   

  J. Gałęzewski : proszę o informację nt. rozmów z właścicielem ciągu apteczno-

restauracyjnego przy ul. Fabrycznej w Pudliszkach odnośnie naprawy chodnika,                             

czy podejmowano jakiś uzgodnienia w tym temacie.                                                                                                 

Z-ca Burmistrza : udzielimy odpowiedź jakie podjęto działania.  

  G. Skrobała : czy rozbudowa oczyszczalni ścieków w Gogolewie miała szanse realizacji 

poprzez dofinasowanie z projektu, czy jesteśmy już poza tymi działaniami?                                         

Z-ca Burmistrza : projekt był składany do dofinansowania w ramach Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich i po ukazaniu się listy jesteśmy na miejscu rezerwowym. Możliwość 

dofinasowania pojawi się jeśli znajdą się oszczędności po przetargowe z głównych 

wniosków, które otrzymały środki na takie inwestycje. Niestety nie otrzymaliśmy na tyle 

punktów, aby znaleźć się na liście wniosków zakwalifikowanych do udzielonego wsparcia 

finansowego. Procedury przetargowe dopiero ruszą i wtedy będziemy mogli wiedzieć na                  

ile możemy oczekiwać, ponieważ jesteśmy na liście rezerwowej.     

P. Wajnert : proszę o wycięcie trawy przy ul. Konopnickiej w uwagi na organiczną 

widoczność przy wyjeździe w ulicę Powstańców Wlkp.                                                                             

Sołtys wsi Rogowo W. Bujakiewicz : składałem pismo do Starosty Gostyńskiego o naprawę 

drogi do DPS  z uwagi na tragiczny jej stan oraz terenu przy figurze, najgorszy jest odcinek 

przy wjeździe do DPS-u.   

Z-ca Burmistrza : wczoraj zakończył się 51. Festiwal Kapel i Śpiewaków                            

Ludowych w Kazimierzu Dolnym, w którym uczestniczyli biskupianie. Festiwal cieszy                     

się dużym prestiżem jako przegląd najważniejszego dorobku kulturowego na terenie 

naszego kraju. Przedstawiciele naszej gminy uzyskali wyróżnienia i nagrody,                                      

I miejsce w konkursie „Mały, duży” uzyskała kapela biskupian z Krobi w składzie                    

Adrian Maćkowiak i  Julia Hampelska, II miejsce w kategorii „Kapela tradycyjna”                              

dla kapeli z Krobi w składzie : Krzysztof Polowczyk i Michał Umławski.                                                                                                    

Przewodniczący Rady : cieszymy się za tak aktywną promocję naszej gminy.         

Ad. 11 Zakończenie obrad  sesji.                                                                                     

Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 

dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XXXIV sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

   Protokół sporządziła :                                                  

       Aurelia Sikorska   


